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Beste mede wijkbewoners,

Als Wijkraad zetten wij ons in voor het bevorderen van de woon- en leefsituatie in onze wijk rond de kazerne. We 
richten ons met name op de grotere, vaak structurele ontwikkelingen in onze wijk.
Één van die ontwikkelingen, die ons grote zorgen baart, bevindt zich formeel wel niet in onze wijk, maar wordt wel 
voor het grootste deel door onze wijk omsloten. Namelijk de geplande ontwikkeling van warehouses in Kanaalzo-
ne II . In deze wijkkrant leest u daar meer over.
Net zoals ook over andere ontwikkelingen die in meer of mindere mate gevolgen hebben voor de leefbaarheid.  

De aard en hoeveelheid van ontwikkelingen vergt erg veel inzet van de Wijkraad. Op dit moment bereiken we de 
grenzen van wat we als Wijkraad aan kunnen. Hulp daarbij is zeer gewenst en daarom steunen we dan ook van 
harte het initiatief van mede-wijkbewoners om de Stichting “Kanaalzone II , groen, veilig en gezond” op te richten.  

Als u na het lezen van dit wijkblad, wellicht liggend in uw vakantiestoel, bedenkt dat u ook wat wil en kan beteke-
nen ten behoeve van de leefbaarheidsbevordering in onze wijk, aarzel dan niet en ga met ons in gesprek.

Maar eerst wil ik u allen, namens het bestuur van de Wijkraad, een hele fijne vakantie toewensen.

Grad Peeters
Voorzitter stichting Wijkraad rond de Kazerne.



 Omwonenden Kanaalzone 2 
 op de barricades

Op 3 juli hebben omwonenden van de Kanaalzone 
2, het gebied achter de Kazernelaan, de stichting 
“Kanaalzone 2, groen, veilig en gezond” opgericht.

Doel van de stichting is het tegengaan van de 
voorgenomen bouw van een enorme distributie-
hal op het voormalige Philips terrein, grenzend 
aan de Nobellaan, Havenweg en de Uilenweg.
De Rotterdamse projectontwikkelaar Evoluti-
on-RE wil een warehouse van  65.000 m2 en een 
tweede van 12.000 m2 bouwen.

Dit project wordt mede gefinancierd door Prin-
cipal Asset Management (PAM), een Amerikaans 
pensioenfonds. In een brief aan deze geldschie-
ter heeft de Stichting alvast laten weten alle stap-
pen uiterst kritisch en zorgvuldig te gaan volgen.

Verdozing
De Stichting zegt in de brief aan PAM dat de ver-
dozing in Nederland op steeds minder draagvlak 
kan rekenen, zeker als dat ook nog eens binnen de 
bebouwde kom gebeurd. Men vraagt PAM daarom 
dan ook dit project dringend te heroverwegen.

In een gesprek met Benno van Mersbergen, de 
voorzitter van de Stichting, wordt duidelijk dat 
men zich vooral zorgen maakt over de verwachte 
grote toename van het verkeer. Van Mersbergen: 
“De verkeersimpact zal enorm zijn. Het betreft een 
distributieloods met 80 docks waar 24/7 vrachtwa-
gens gaan aandocken. Bovendien gaat men daar 
werken in een 5- ploegendienst wat betekent dat 
de toename van het aantal personenauto’s ook 
groot zal zijn. Er zijn meer dan 500 parkeerplaatsen 
voor personenauto’s ingepland wat de grootte van 
het project nog maar eens onderstreept, en deze 
personenauto’s mogen wel over de Kazernelaan.

Het verkeersrapport dat Evolution-RE heeft in- 
gediend spreekt al over 2100 verkeersbewe- 
gingen waarvan meer dan 1000 van vrachtwagens 
per dag!”.

Ontwikkeling
Van Mersbergen benadrukt dat de omwonenden 
niet tegen de ontwikkeling van het braakliggen-
de terrein zijn. “Maar kijk dan naar andere op-
ties, zoals de inrichting die de gemeente heeft 
vastgesteld in haar structuurvisie kleinschalige 
en middelgrote bedrijvigheid, kennisintensief 
gebruik en kantoren in het kader van de groeien-
de aansluiting met de Brainport regio Eindhoven 
en naar woningbouw”.

Veel scholieren van het College maken gebruik 
van de route Uilenweg/Kazernelaan, gevaarlijke 
situaties zullen niet uitblijven. Maar de impact 
veel groter: “Op de Kazernelaan mag alleen be-
stemmings-vrachtverkeer rijden, laten we hopen 
dat daar gehandhaaft gaat worden maar dat is 
nu al amper het geval. De druk op de ring en 
op Sluis 16 zal enorm toenemen wat niet alleen 
een probleem voor de buurt is maar voor heel 
Weert”, aldus van Mersbergen.

Naast de verkeerszorgen vindt de buurt dat zo’n 
megaloods in een woonwijk niet kan. Het betreft 
een enorm complex met muren van 15 meter 
hoog. Het probleem is dat deze bouw volgens 
het bestemmingsplan gewoon mag. De gemeen-
te Weert heeft nagelaten deze vergunning niet 
om te zetten naar een woonvergunning en nu is 
de buurt de dupe van dit beleid.
Wat bovendien ergerlijk is is dat de gemeente al 
geruime tijd met zo’n groot project bezig moet 
zijn geweest zonder de omwonenden te infor-
meren. Dat is in strijd met de voornemens van 
de gemeente om de burger vroegtijdig te betrek-
ken.

Hoop
Er is echter hoop: VVD-wethouder Wendy van Eijk 
zegde op 7 juli tijdens de raadsvergadering toe te 
willen onderzoeken of op deze plek toch woning-
bouw mogelijk is en hierover in gesprek te willen 
gaan met de initiatiefnemers. Ze neemt dan een 
externe advocaat mee die een advies moet op-
stellen voordat de gemeente de definitieve ver-
gunning verleent. Maar van Eijk heeft wel gezegd  



dat aan het bestemmingsplan wordt voldaan, de 
gemeente geen grond heeft om dit te weigeren en 
dat de risico’s op planschade groot zijn. Dat bete-
kent in de praktijk dat Evolution-Re en anderen 
met forse schadeclaims kunnen komen indien  
de gemeente hun plannen stopzet. Maar onmo-
gelijk is het stopzetten niet, bewijst een zaak in 
Maastricht. Hier komt op de plek van zo’n mega-
hal van 50.000 vierkante meter alsnog een woon-
wijk, na protest uit de buurt.

Structuurvisie 2025
Bovendien ligt er een structuurvisie. Van Mers-
bergen daarover: “De gemeente Weert schrijft 
zelf in haar Structuurvisie 2025 dat dit terrein 
bedoeld is voor middelgrote bedrijven, van 2500 
tot 15.000 vierkante meter groot. Duidelijk geen 
megaloodsen. Het is dus onjuist dat de gemeen-
te niks meer kan doen om zo’n grootschalige 
ontwikkeling tegen te houden. Met deze struc-
tuurvisie in de hand kan de gemeente nu laten 
zien dat ze haar beleid ook uitvoert en daarin 
betrouwbaar is”.

In de structuurvisie 2025 van de gemeente staat:
“Middelgroot (2.500-15.000 m²) De middelgrote 
ruimtevraag kan gebruik maken van de be-
schikbare locaties, met name op Leuken-Noord,  
Kanaalzone II en Kampershoek.

Grootschalig (1,5 ha en groter) De grootschalige 
ruimtevraag hoort vooral gefaciliteerd te worden 
op De Kempen (voor zwaardere milieucategorie-
en) en op Kampershoek 2.0.
De ruimtevraag van distributielogistiek kan be-
schouwd worden als zeer grootschalig, waarbij 
kavels boven 10 ha steeds vaker voorkomen. 
Weert wil hierin nadrukkelijk een rol spelen met 
Kampershoek 2.0”.

De aanvraag voor de bouw van de megaloodsen 
in Kanaalzone 2 is enkele weken geleden bij de 
gemeente binnen gekomen, die aanvraag is nu 
geanonimiseerd en kan door iedereen bekeken 
worden. Er kan nog geen bezwaar of zienswijze 
worden ingediend maar men kan er al wel kennis 
van nemen. 



  Werkzaamheden tegen wateroverlast Schildersbuurt in volle gang

Op 27 maart is de eerste spade in de grond gegaan om de wateroverlast in de Schildersbuurt tegen te 
gaan. Na veel vertraging door allerlei oorzaken zijn de Rembrandtlaan, de Tooroplaan, de Breugellaan, 
de Frans Halslaan en gedeeltelijk de van Goghlaan nu aan de beurt voor uitbreiding met een infiltratie-
riool en de herinrichting van de wegen en kruispunten. 

 Renovatie openluchttheater De Lichtenberg kan van start gaan

Het ziet ernaar uit dat aan een jarenlange perio-
de van verval van het openluchttheater De Lich-
tenberg eindelijk een einde wordt gemaakt om 
dit verval te stoppen.

De manier waarop deze restauratie volgens  
eigenaar Horne Quartier zou moeten plaats-
vinden riep echter nogal wat tegenstand op bij 
diverse organisaties, zoals Stichting Behoud de 
Lichtenberg en de Stichting Groen Weert en zij 
dienden bezwaar in bij de gemeente Weert.
Echter, na de afwijzing van hun bezwaren door 
de gemeente Weert en na overleg met HQ, be-
sloten zij niet door te gaan met bezwaarproce-
dures en een gang naar de rechter achterwege 
te laten.

Omgevingsvergunning
Dit betekent dat de omgevingsvergunning nu 
een feit is en HQ aan de slag kan met het herstel 
van het rijksmonument om het verval te stoppen. 
De tribune van De Lichtenberg is tegen een talud 
van zand gebouwd. Omdat dit aan de achterzij-
de inklinkt en wegschuift, ontstaan scheuren in 
de betonnen tribune. HQ wil aan de achterzijde 
keermuren plaatsen, om het talud op zijn plek te 
houden en tevens op te hogen. Over de effecti-
viteit hiervan werden vraagtekens gezet maar nu 
is er dan toch groen licht.

HQ zegt dat de aanvraag voor de restauratiesub-
sidie opnieuw is aangevraagd. Deze eerder toe-
gekende subsidie moest terugbetaald worden  



vanwege de vertraging in het verkrijgen van de 
vergunning. De bezwaarmakers hebben hun pro-
testen laten varen, deels omdat hun opmerkingen 
zijn meegenomen in de omgevingsvergunning.

Gertie Buijs van Stichting Behoud de Lichtenberg 
zegt daarover: “Gelukkig gaat de casco-restaura-
tie, de buitenkant, er nu aankomen. We vinden 
het belangrijk dat dit nu snel ter hand genomen 
wordt. We hebben destijds een bezwaarschrift in-
gediend. Niet om de vergunning van tafel te krij-
gen maar juist om deze aangescherpt te krijgen. 
Dat is deels gelukt. De vergunning is inmiddels 
onherroepelijk. Na de casco-restauratie zal er 
overigens wel een grotere restauratie nodig zijn 
om weer tot een bruikbaar theater te komen. 

Ondanks de eis van de gemeenteraad aan HQ om 
eerst de restauratie van De Lichtenberg ter hand 
te nemen alvorens mag worden begonnen aan de 
uitvoering van de plannen op de voormalige Van 
Horne Kazerne, hebben we toch goede hoop dat 
HQ deze restauratie serieus ter hand gaat nemen 
en er iets moois van gaat maken”.

Zorgen
Toch leven er nog wel zorgen bij de Stichting. Ger-
tie Buijs: “Wij zullen de restauratie nauwlettend 
volgen en met de voorgenomen locatie van een 
restaurant zijn wij ook niet gelukkig, maar laat 
men eerst maar eens beginnen met het stoppen 
van het verval”.

Horecavergunning
Over dit restaurant, met horecavergunning, is al 
het nodige te doen geweest en dan met name 
over de omvang van deze vergunning.

Drie jaar geleden voelde onder meer wijkraad 
Rond de Kazerne zich gepasseerd door de ge-
meente bij het actualiseren van de regels voor 
het woongebied, waarin ook De Lichtenberg 
valt. Toen de inspraakronde al voorbij was, werd 
voor het openluchttheater de mogelijkheid toe-
gevoegd om horeca in een hoge categorie te be-
drijven. Volgens wethouder Wendy van Eijk (VVD) 
was dat een beperkte toevoeging, omdat het 
oude bestemmingsplan al horeca toestond.

Maar de Wijkraad en omwonenden wezen erop 
dat de wijziging veel meer mogelijk maakte dan 
dat. In theorie zou die ook tot de komst van een 
nachtclub of discotheek kunnen leiden.

De gemeente heeft bij behandeling van de kwes-
tie bij de Raad van State in Den Haag afgelopen 
december toegegeven dat de aanpassing inten-
sievere horecavormen toelaat. Hierop is HQ als-
nog met de buurt overeengekomen de planolo-
gisch toegestane horeca weer in te dammen van 
categorie 1 naar categorie 3.

Een restaurant kan er zo nog steeds komen, 
maar een discotheek niet. 



 Jaarvergadering Wijkraad 2023 

Op 20 juni jl hebben wij onze jaarlijkse vergadering gehouden. Tijdens deze druk bezochte bijeenkomst 
werd een veelheid aan onderwerpen besproken. 

Doel van deze vergadering is om de buurtgenoten te informeren over de activiteiten van het afgelopen 
jaar, het bespreken van de huidige stand van zaken, financiële verantwoording af te leggen en een blik 
te werpen op de toekomst. De activiteiten van het afgelopen jaar behelsten onder meer de vele be-
stuursvergaderingen, overleg met andere wijk- en dorpsraden, verschillende buurtbijeenkomsten en de 
wijkschouw.

Ook de diverse overleggen met de gemeente over wateroverlast in het bungalowpark, met de diverse 
verkeersambtenaren, met de projectleider voor HQ en met de burgemeester over Oekraïense vluchte-
lingen vergden inspanningen. De werkzaamheden om de wateroverlast in de Schilderswijk op te lossen 
kwamen aan bod, alsmede de laatste ontwikkelingen op het HQ-terrein en De Lichtenberg.
Grote zorgen werden geuit over de bouwplannen in de Kanaalzone 2, het voormalige Philips-terrein.

Na afloop van de vergadering werd er dan ook nog flink gediscussieerd, en geborreld, over alle plannen. 

 Buurtbijeenkomsten

Tot ons grote genoegen zijn er allerlei 
initiatieven door inwoners van onze wijk 
ontwikkeld, soms met ondersteuning 
van de Wijkraad en soms door de inwo-
ners zelf.

Hofjesbuurt
Zo kwam de Hofjesbuurt bijeen op 16 ja-
nuari waar er een groot scala van onder-
werpen werd besproken. De Wijkraad 
werd bedankt voor de ondersteuning 
van de buurtborrel waar meer dan 100 
mensen aanwezig waren. Verder waren 
er wensen en opmerkingen over het ver-
keer; te hard rijden in de wijk, slechte 
toegankelijkheid voor mensen met een 
rollator en het parkeren in de straten 
aan beide zijden van de weg.

De illegale vuilstort bij de afvalcontainers aan het hockeyveld is een doorn in het oog. Ook de groenvoor-
ziening kwam aan bod en een aantal van deze zaken zullen worden meegenomen in de wijkschouw. Men 
vond het jammer dat het wijkpreventieteam een stille dood is gestorven, een gebrek aan vrijwilligers lag 
hieraan ten grondslag. 



De wijkapp wordt echter goed gebruikt en inmid-
dels hebben zich ook nieuwe mensen hiervoor 
aangemeld. Er is onduidelijkheid over de wijk-
agent(en) en de wijkboa. De Wijkraad zal gaan in-
formeren hoe dit voor onze wijk geregeld is.

Naschrift: De Wijkraad heeft dit inmiddels uitge-
zocht. Colin Versteijnen en Michelle Mollen zijn 
de wijk-boa’s. Frank Willems is de wijkagent voor 
Weert-Zuid.

Boshoverbeek
23 maart kwam de Boshoverbeek bijeen.  Zoals 
u elders in dit blad kunt lezen werden er grote 
zorgen geuit over de geplande bouw van een dis-
tributiecentrum, op het oude Philips-terrein gren-
zend aan deze buurt.

Op de Kazernelaan heeft men aanhoudend last 
van vrachtwagens en de daarmee gepaard gaan-
de geluidsoverlast. Tevens is het verkeer dat met 
hoge snelheid over de Kazernelaan raast een bron 
van ergernis en zorg. Ook tijdens deze buurtbij-
eenkomst kwam de groenvoorziening ter sprake:  
luizenoverlast in de lindenbomen aan de Bosho-
verbeek en het algemene onderhoud aan het 

groen. Opnieuw werd gemeld dat de toestand van 
de trottoirs aan de Boshoverbeek belabberd is.
Maar aan dat laatste wordt reeds wat gedaan…..

Schildersbuurt
Op 12 juli is de buurtbijeenkomst van de Schilders-
buurt gehouden. Er waren vragen van aanwonen-
den omdat zij nog geen bericht van de aannemer 
hebben gekregen dat binnenkort in hun straat aan 
het riool gewerkt gaat worden. De Wijkraad zal dit 
nagaan bij de aannemer.

Er komen geen wadi’s, wel een infiltratieriool. De 
mogelijkheid tot het krijgen van subsidie voor het 
afkoppelen van hemelwater op riool is besproken.  

Ook werd gesproken over eerdere acties tegen de 
vermeende toename van het verkeer op de Dies-
terbaan nabij de Boswaard ten gevolge van het 
verkeersluw maken van Altweerterheide. Zoals 
het er nu naar uitziet gaat dit opgelost worden via 
de Kempenweg. Vanuit de buurtbewoners wordt 
ervoor gepleit zelf nu al met een visie te komen 
zodat er bijtijds op nieuwe plannen vanuit deze 
visie gereageerd kan worden. 

 Werkzaamheden Boshoverbeek 
	 en	ploffende	bomen

Al enkele jaren staat het slechte onderhoud van 
het trottoir op de Boshoverbeek op de agenda van 
de wijkschouw. Vooral de scheefliggende stoepte-
gels als gevolg van de wortelgroei van de zomerlin-
des zijn slordig en bovendien gevaarlijk. Vaak werd 
door de gemeente het argument dat het wel mee 
viel gebruikt en werd er hooguit plaatselijk wat on-
derhoud gepleegd. 

Maar dit jaar is dan toch de tijd aangebroken voor 
een wat grotere renovatie door middel van groei-
plaatsverbetering en een nieuwe bestrating.

Groeiplaatsverbetering
Rondom de lindebomen wordt de grond “geploft”. 
Dat betekent dat door middel van een injectie met 

Zorgvuldig een spuitlans 

in de bodem brengen.

Scheuren en poriën

 in de bodem maken.

lucht (onder hoge druk) de grond/bodem rondom 
de boom wordt losgemaakt. Er ontstaan dan ruim-
tes waarin een substraat wordt aangebracht van 
wormencompost en lavakorrels. De lavakorrels 



De ruimten vullen met een 

natuurlijk substraat.

Resultaat: optimale wortelgroei 

en regenwaterinfiltratie.

dienen ervoor dat de ruimtes niet dicht slibben.  
De mychorriza vergroten de opnamecapaciteit van 
de wortels, versterken de weerstand van de be-
planting en verbeteren de structuur van de bodem. 
Daarmee vergroot de porositeit en vochtbuffering 
van de bodem en neemt de vochtlevering aan de 
beplanting toe, wat droogtestress verminderd.

Daarnaast wordt actief houtskool toegevoegd om 
water en nutriënten te binden. Als laatste wordt 
ook een substraat toegevoegd dat de wortelgroei 
stimuleert en de weerstand van de boom ver-
hoogt. De bomen maken dan wortels aan op plaat-
sen waar zij geen schade en overlast veroorzaken. 
Op deze werkzaamheden wordt een garantie van 
7 tot 10 jaar gegeven. 

Bestrating
Wanneer de bomen, in het najaar, hun nieuwe 
wortels hebben aangemaakt, kunnen de oude wor-
tels worden verwijderd. Het nieuwe trottoir wordt 

circa 30 centimeter versmald zodat de bomen iets 
meer ruimte krijgen. De inritten worden voorzien 
van dikkere tegels. Tevens worden de inritblokken 
en trottoirbanden langs de weg hersteld en waar  
nodig volgen kleine asfaltreparaties. Dit zal waar-
schijnlijk zijn beslag krijgen begin 2024. 

 Buurtwandelen met bewoners van de  
 Schildersbuurt en Boswaard

Op 3 juli kon men daar een flinke groep wandelaars 
aantreffen. Dit waren bewoners van de Schilders-
wijk en van Boswaard. Wat was hier aan de hand?

Bewoner Hans Cuijpers hierover: “Het begin van 
dit initiatief ligt ongeveer een jaar geleden. In het 
buurtoverleg van de Schildersbuurt, dat georgani-
seerd was door de Stichting Wijkraad Rond de Ka-
zerne, kwam de wens naar voren om een activiteit 
te organiseren om de sociale contacten in de wijk 
te bevorderen. Marieke Houben, Conny de Vreede 
en ik hebben dit opgepakt en zijn een paar keer bij 
elkaar geweest om te bespreken hoe we dit kon-
den aanpakken.

Het uitgangspunt was dat het een laagdrempelige 
activiteit moest zijn, die mensen daarna zelf kun-
nen voortzetten en waaruit mogelijk weer nieuwe 
ideeën en initiatieven ontstaan. Zo kwam het idee 
op om met bewoners te gaan wandelen. Een start-

datum werd vastgelegd, folders gemaakt en ver-
spreid. Ook werd er een groepsapp aangemaakt, 
waarin men zich vooraf kon aanmelden. Dat was 
echter niet verplicht, waardoor het een verrassing 
bleef hoeveel mensen er zouden komen. Uiteinde-
lijk liepen zo’n twintig bewoners mee.  Er werd een 
stevig tempo aangehouden, maar ondertussen 
ook volop met elkaar gepraat. Na een uur kwamen 
we aan bij het onderkomen van de Herenboeren 
waar iedereen onder het genot van koffie, thee en 
koekjes nog verder kon napraten.

We hebben toen ook kort besproken hoe we de ko-
mende tijd verder willen gaan: meerdere groepjes, 
andere activiteiten? De uitkomst is dat we voorlo-
pig blijven wandelen op maandagavond om 19:30 
uur. Wie kan gaat mee en aanmelden via de app 
mag, maar hoeft niet”.

Volgens Hans was het een erg geslaagde en gezel-
lige avond. Wie zich bij de app wil aanmelden kan 
dat doen via Marieke Houben op 06-10303007 



 Speciale Lichtenberg wandeling door Stadsgidsen Weert

In 2023 is het zestig jaar geleden dat koningin Juliana de nieuwe school van het Bisschoppelijk College 
en het Openluchttheater opende aan de Kazernelaan. Ook bestaat Het College 375 jaar en is daarmee 
een van de oudste middelbare scholen van Nederland.

Maar misschien nog belangrijker, nu worden plannen ontwikkeld die beslissend zullen zijn voor de 
toekomst van de Lichtenberg. Voor de Stadsgidsen aanleiding genoeg om een speciale wandeling te 
ontwikkelen over en rond het Lichtenberg terrein. Een van deze gidsen is Harrie Mennen, Stadsgids en 
buurtgenoot.

Tijdens deze wandeling worden verschillende onderdelen van het complex bezocht zoals de vroegere 
boerderij de Helmonder, de Boostenzalen, het openluchttheater en de prachtig gerestaureerde  
Mariakapel.Onderweg vertelt de stadsgids niet alleen het verhaal van de gebouwen, maar ook anekdo-
tes over markante leraren en leerlingen van het BC van toen. Maar ook voor niet-leerlingen van het BC is 
deze wandeling de moeite waard. Aan het eind van de wandeling komt ook de toekomst van het Lichten-
berg complex aan bod. De wandeling duurt ongeveer 1,5 uur en er is een maximum van 20 deelnemers 
per gids maar grotere groepen kunnen op aanvraag. 

Lijkt het u leuk om samen met familie, vrienden, collega’s of buurtgenoten onder leiding van de stadsgids 
het verhaal bij dit uniek complex nog beter te leren kennen?  

Dan kunt u zich aanmelden via info@stadsgidsenweert.nl. Op www.stadsgidsenweert.nl kunt u meer 
informatie hierover vinden als u bij de openingspagina klikt op uitgelichte wandeling. 

En voor wie nog meer En voor wie nog meer 
wil wandelen...wil wandelen...



 Wijkschouw 2023

Ook dit jaar wordt er weer een wijkschouw ge-
houden. Wij moeten nog een datum vastleggen 
in overleg met de vertegenwoordigers van de ge-
meente Weert. Deze zullen we dan ook op onze 
website vermelden.

Wat is een wijkschouw? Samen met bewoners en 
vertegenwoordigers van de Gemeente maken we 

 Buurtbijeenkomsten

• 25 augustus 2023 - Boshoverbeek 
 buurtborrel 
 Hoek Boshoverbeek en Neelkensbeemd 
 (inclusief de Asserlaan, Scholtissenhofstraat 
 en Henri Dunantstraat). 

• 18 september 2023 - Schrijversbuurt
 Partycentrum De Sluis

• 8 januari 2024 - Hofjesbuurt
 Partycentrum De Sluis

• 18 maart 2024 
 Boshoverbeek, Party centrum De Sluis

 Jaarvergadering 

• 3 juni 2024 - Wijkraad Rond de Kazerne
 Party centrum De Sluis

een rondgang door de wijk. We staan stil op die 
plekken waar een bewoner een opmerking/ver-
zoek ingestuurd heeft met betrekking tot open-
baar groen, verkeersveiligheid, sociale veiligheid, 
onderhoud van wegen etc. Ter plaatse wordt be-
sproken wat er mogelijk aan gedaan kan worden 
(of waarom er niets aan gedaan kan worden) en 
hoe dat dit georganiseerd gaat worden. We nodi-
gen diegenen die iets ingestuurd hebben dan ook 
altijd uit om hierbij aanwezig te zijn en haar/zijn 
verzoek nader toe te lichten.

U kunt nu al uw opmerkingen, ideeën of klachten 
insturen naar: info@wijkraadronddekazerne.nl

Als u klachten heeft over openbare verlichting, 
hinderlijke struiken, afval of gevaarlijke situaties 
kunt u deze ook direct melden via openbare ruim-
te https://www.weert.nl/melding.

Donkere Dagen Offensief
Wij zijn van plan het ‘donkere dagen offensief’ in 
ere te herstellen. Een aantal jaren geleden maak-
ten we dan een rondgang door de wijk met de 
wijkagent en de wijkboa om onveilige situaties 
vast te stellen en zo het inbraakrisico te verklei-
nen. Ook hiervoor gaan we nog een datum vast-
stellen, hou onze website in de gaten! 

De Wijkraad wenst u 

alvast een heel prettige, 

zonnige en veilige 

zomervakantie toe!

En voor wie nog meer En voor wie nog meer 
wil wandelen...wil wandelen...



www.wijkraadronddekazerne.nl

handige telefoonnummers:
Alarmnummer 112

Storingsnummers:
gas en electriciteit 0800 0340

water 0800 023340

Gemeente Weert 575000
Stadstoezicht 575650, M 0640135164

Politie en wijkagenten 09008844

Bereikbaarheid Wijkraad:
Postadres: Ambachtenhof 19, 6006 LX Weert

info@wijkraadronddekazerne.nl

Wijkraad Rond de Kazerne


